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    Zápis z mimořádného jednání                        
Komise pro informatiku Rady Městské části Praha 1  

(dále jen: KINF)  
Jednání:             

Číslo pořadí: 17 
  

Veřejné:  ANO Zapsal: J. TUREK 
           

            
Datum konání:  05.12.2024 Začátek: 16:00 Konec: 18:00 

                    
  

 Členové KINF:  Jméno Účastní se   Omluven/á   
 

 Předseda komise: Tomáš Hamr ANO     
 

Místopředseda komise: Filip Čech ANO     
 

           Karel Ulm ANO      
           Petr Lukáš ANO     

 
           David Soukup ANO     

 
           Jakub Rozsypal ANO     

 
           Traian Urban ANO     

 
           Martin Sládek ANO      

           Filip Lerbletier ANO      
   Tajemník komise: Jan Turek ANO      
   Stálý host: Richard Bureš ANO      

           

Vedoucí OINF MČP1 - stálý host: Miroslav Ulrich ANO      
                  
                                     Další hosté:   Jonáš Felkel - Předseda Kontrolního výboru MČP1 
 
                                                                                            

Program: 

1. Konstatování/schválení ověřovatele zápisu 17. jednání + prezence účastníků 
       (PZN k bodu č. 1: je zvolený stálý ověřovatel zápisů jednání KINF i jeho případný 

zástupce) 

2. Schválení navrženého programu 17. jednání KINF 

3. Projednání materiálů do Rady MČP1, k aktuálních projektům výběrových 
řízení 

 Smlouva s Datacentrum 

 Obnova výpočetní techniky MČP1 

 Podpora ICT na MČP1 

 Zpracování EU projektu (IROP, NPO) 

 
 
1. Konstatování/schválení ověřovatele zápisu 17. jednání + prezence účastníků 
Předkladatel: Tomáš Hamr 
Předseda komise provedl společně s tajemníkem komise kontrolu přítomných / omluvených / 
neomluvených a hostů, následně konstatoval, že komise je usnášeníschopná (stav naleznete 
v seznamu účastníků v úvodu zápisu). Přílohou zápisu je prezenční listina. Ověřovatelem byl 
konstatován p. David Soukup, (jeden ze dvou stálých ověřovatelů.) 
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2. Schválení navrženého programu 17. jednání KINF 
Předkladatel: Tomáš Hamr 
Program aktuální schůze byl členům KINF rozeslán emailem s dostatečným předstihem. Stejně tak byl 
publikován na www.praha1.cz, a na MS SharePointu pracovního týmu KINF MČP1. Pana předseda 
Hamr vyzval přítomné, jestli má někdo z nich připomínky k programu schůze, a podoktl, že dnes se 
komise sešla na základě podnětu Odboru informatiky, a to, potřeby projednat materiály do jednání 
Rady, souvisejících s aktuálními projekty výběrových řízení.   
Pan radní Bureš požádal o projednání tématu Zpracování EU projektu (IROP, NPO). Pan předseda Hamr 
akceptoval jeho požadavek a následně dal o programu aktuálního jednání hlasovat. 
  
 
Usnesení KINF č.: 1/17/05.12.2024 
KINF schvaluje program svého 17. jednání, včetně doplnění o téma projednání Zpracování EU projektu 
(IROP, NPO) do bodu č.4. 
 
Hlasování:           

Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

3. Projednání materiálů do Rady MČP1, k aktuálních projektům výběrových řízení 
Předkladatel: Miroslav Ulrich 

 Smlouva s Datacentrum 

PZN: 16:10 dorazil na jednání pan Karel Ulm 

         16:15 dorazil na jednání pan Filip Čech 

Prezentující: Vedoucí Odboru informatiky MČP1 – Miroslav Ulrich 

Předložené podklady a dokumenty: 

 Původní smlouva 

 Návrh nové smlouvy 

 Tabulka s porovnáním cen 

Informace k projednávanému tématu: 

 Jedná se o VŘ na servisní smlouvu s dodavatelem Datacentrum, na údržbu běhu a 
aktualizování SW – aplikace „Docházka“, pomocí níž je obhospodařována personální a 
mzdová agenda MČP1. (Záznam odpracovaných hodin, výpočet výplat pracovníků MČP1.) 

 Trvání smlouvy: od 1. 1. 2025 do 30. 6. 2028; Celková cena bez DPH: 868.560,--  Kč   

 VŘ bylo již KINF projednáváno, z důvodu požadavku KINF, na vyjádření právního oddělení 
MČP1 k „vendor lock-in“ (oslovení pouze jednoho dodavatele, neboť je jediným dodavatelem 
servisních služeb, k SW jím vytvořeným), a na základě toho bylo projednávání odloženo. 

 Na žádost k vyjádření stanoviska KINF a M. Ulricha nedorazila doposud odpověď. (Zřejmě 
z důvodu časových a pracovního vytížení právního oddělení právního oddělení, sdělil M. 
Ulrich.) 

 Pan radní Bureš sdělil, že pan tajemník úřadu MČP1, je velmi znepokojen, rizikem nepodpory 
personálního systému MČP1. (Protože pokud by neproběhly potřebné aktualizace změn, pro 
výpočet platů na rok 2025, a mohla by tím být ohrožena i jejich výplata všem pracovníkům 
MČP1.) 

 Otázka KINF tedy zněla, čím je tedy podloženo toto VŘ? (Myšleno jeho schválení.) 

 Možnost oslovení jednoho dodavatele vychází ze směrnice úřadu MČP1, při dodržení 
podmínek: 1. Celková cena VŘ je do 2mil., 2. Dodavatel musí být jediným dodavatelem (v tomto 

http://www.praha1.cz/
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případě SW a služeb s ním spojených), a musí dodat čestné prohlášení, že tomu tak skutečně 
tak je, byla odpověď M. Ulricha. 

 Odpověď je brána na vědomí, sdělil pan předseda Hamr, a následně upozornil, že KINF je tu od 
toho, aby doporučovala, nebo naopak nedoporučovala Radě MČP1 jestli mají být 
projednávané zakázky uzavřeny a realizovány. 

Následně proběhla diskuze, nad finálním stanoviskem KINF. Po jejím ukončení dal pan předseda komise 
T. Hamr hlasovat o následujícím usnesení. 

Usnesení KINF č.: 2/17/05.12.2024 
Vzhledem k informaci, že zakázka je realizována podle platné směrnice MČP1, doporučuje KINF podpis 
smlouvy o podpoře, s firmou Datacentrum. 

 
Hlasování:           
Pro: 9   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

 Obnova výpočetní techniky MČP1 

Prezentující: Vedoucí Odboru informatiky MČP1 – Miroslav Ulrich 
                       Jan Turek (za provozní IT tým, připravující podklady pro technické zadání projektu)    

Předložené podklady a dokumenty: 

 OBNOVA_HW_2025 - PRUVODNI INFORMACE K TECH. ZAD. DOK    

 Tabulky s technickými specifikacemi jednotlivých zařízení                 

Informace k projednávanému tématu: 

 Jedná se o další etapu projednávání VŘ na obnovu koncové výpočetní techniky MČP1, 
plánovanou na rok 2025, související s ukončením podpory doposud používaného operačního 
systému Microsoft Windows 10, které nastane 14. října 2025, jsme (OINF) iniciovali projekt 
„Obměna koncové výpočetní techniky MČP1“.  

 Záměr byl nejdříve projednán a schválen Komisí pro informatiku a smart cities Rady MČP1 
(Usnesení KINF č.: 6/13/13.06.2024), a následně dne 17.06.2024 schválen také Radou MČP1 
(UR24_0688).  

 K projektu by také vytvořen průvodní dokument pro potřeby projednávání KINF, a případně i 
následné projednávání Rady MČP1, (některé části, souvisí s detaily technického zadání VŘ, jsou 
tedy neveřejné, před oficiálním vyhlášením soutěže, a proto nejsou publikovány v zápise 
z jednání KINF). Do dokumentu bylo zapracováno i několik připomínek a požadavků KINF na 
doplnění informací do textu, vzešlých z uplynulých jednání KINF. Jeho finální verze, 
s požadovanými úpravami byla, představena na tomto jednání a část informací z něho 
naleznete i následujících bodech. 

 Windows 11 NEpodporuje zhruba 50% našich stávajících stolních počítačů a zhruba 30% 
stávajících notebooků. (PZN: nepodporují ho procesory v našich PC a NTB, a ty samostatně 
vyměnit nelze…)  

 Na zbývajících počítačích a noteboocích by po nainstalování Windows 11 byla většina našich 
zásadních aplikací neprovozovatelná, protože HW je zastaralý a Windows 11, jako operační 
systém, je sám o sobě náročnější na HW, než byl Windows 10.  

 Část našich počítačů je tak zastaralá, oproti dnešním standardu, že je skutečně útrpné, pro 
naše uživatele, na nich pracovat, protože jsou velmi pomalá, a práce je tím pádem neefektivní.  

 Začínají se stále více objevovat závady vztahující se k délce provozu zařízení, neboť stáří 
stávající koncových IT zařízení je v průměru 6 let. Nejčastější závadou jsou vadné sektory na 
disku, tzn. poškození dat. Za letošní rok nastalo 11 závad pevných disků. Následně je nutná 
reinstalace systému, což znamená půldenní výpadek pracovního místa a 4 hodiny práce IT 
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technika (diagnostika, zálohování dat a nastavení, instalace nového disku, instalace a nastavení 
nového systému). Dalšími závadami jsou vadná (hlučná) ložiska větráků, nefunkční zapínací 
tlačítka na PC (oprava svépomocí) a nespolehlivé - vyběhané USB porty. U starších notebooků 
se nejvíce objevují závady napájecích konektorů, ztráta kapacity baterie a popraskané plastové 
části.  

 Nové počítače jsou plánovány na minimálně 5 provozu. Bohužel nikdo v tuto chvíli nedokáže 

přesně odhadnout kam a jak daleko IT technika a požadavky na ní, v rámci používaných 

programů a dalších nároků, v budoucnu postoupí.  

 Uplynulý personální audit potvrdil stávající počty pracovníků MČP1, (nedoporučil žádné 
masivní propuštění) a proto se i v tomto projektu počítá s aktuálními počty zaměstnanců – 
uživatelů IT techniky. 

 V rámci přípravy VŘ byl proveden průzkum trhu, a testování několika vytipovaných zařízení od 
několika hlavních renomovaných výrobců profesionální IT techniky, některé z nich byly i 
prezentovány fyzicky na listopadovém jednání KINF, pro jasnější představu, o jaké typy zařízení 
se jedná, v souvislosti s jejich technickou specifikací a technickým zadáním v projednávaných 
podkladech k VŘ. 

Aktuální informace k přípravě projektu VŘ „Obnova koncové výpočetní techniky MČP1“:   

 Nyní stále probíhají jednotlivě jednání o počtech a typech zařízení s vedoucími pracovišť - 
odborů a oddělení MČP1, i s přihlédnutím k pokrytí, v tuto chvíli, neobsazených pracovních 
míst, a případným výhledům rozšiřování pracovišť během následujících 1 – 2 let. Finální počty 
zařízení tedy vychází ze skutečných potřeb pracovišť a požadavků jejich vedoucích. 

 Na základě informací získaných od několika oficiálních zastoupení renomovaných značek 

profesionální IT techniky, i na základě informací získaných na internetu, k cenám zařízení, 

příslušenství a prodlouženým zárukám, je vytvářen celkový odhad cen jednotlivých 

vytipovaných zařízení, který bude prezentován na příštím jednání KINF. 

Po reportu ze strany OINF, pana Turka a pana vedoucího Ulricha proběhla diskuze, nad aktuálním 
stanoviskem KINF, jež je: 

KINF bere na vědomí stávající dodané podklady a informace, a pokud budou doplněny požadované 
poklady a informace o odhadu jednotlivých vytipovaných referenčních zařízeních, jejich celkové 
ceně, počtech jednotlivých zařízení a jejich celkovém počtu, vycházející z jednotlivých jednání 
s vedoucími odborů a oddělení, a adekvátně odprezentovány KINF; dále do průvodního dokumentu 
doplněn popis – text - jak jste došli k odhadu cen a jak probíhal proces zjišťování počtu zařízení, (to 
co bylo dnes prezentováno ústně), mohlo by po závěrečném projednání, dojít k finálnímu schválení 
celého projektu výběrového řízení „Obměna koncové výpočetní techniky MČP1“. 

Projednáno bez usnesení 

 

 Podpora ICT na MČP1 

Prezentující: Vedoucí Odboru informatiky MČP1 – Miroslav Ulrich  
                        Radní pro informatiku MČP1 – Richard Bureš 

Předložené podklady a dokumenty: 

 Písemná zpráva o hodnocení nabídek 

 Návrh smlouvy 

 Důvodová zpráva - Výběr dodavatele nadlimitní veřejné zakázky    

 Výběr dodavatele nadlimitní veřejné zakázky                     

Informace k projednávanému tématu: 

 Jedná se o projednání výsledků soutěže VŘ, jež proběhlo v otevřeném řízení dle ust. § 56 č. 
134/2016 Sb. o zadávání veřejných zakázek (ev. č: 24/0396/VZ), termín plnění zakázky 
dodavatelem je 1. 3. 2025 – 31. 5. 2029. 
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 Rada MČ Praha 1 svým usnesení UR24_0797 z 30. 7. 2024 rozhodla o vyhlášení tohoto 
zadávacího řízení na službu „Podpora ICT ÚMČ Prahy 1".  

 Předpokládaná hodnota veřejné zakázky byla stanovena na výchozí částku 9.250.000 Kč bez 
DPH na období 51 měsíců. Výběrovým řízením se tuto částku podařilo snížit na výsledných 
6.832.500,- Kč bez DPH. 

 Pan předseda vznesl dotaz, z jakého důvodu byl materiál s výsledky VŘ předložen do jednání 
Rady MČP1 (3.12.), bez toho, aby nejdříve proběhlo projednání KINF? (Tedy v nesouladu 
s nastavenými procesy.) 

 Protože jsme v časové tísni, reagoval pan Ulrich. Proto bylo žádáno odborem informatiky, aby 
proběhlo hlasování Per-rollam, to neproběhlo, následně bylo požadováno mimořádné jednání 
na datum 28.11., právě proto, aby mohl jít materiál na jednání Rady právě 3.12.2024. 
Mimořádné jednání bylo svoláno až na dnes, protože většina členů komise z důvodu své 
vytíženosti neakceptovala termín 28.11., a proto to takto dopadlo, sdělil pan vedoucí Ulrich. 
Následně doplnil, že se tak stalo po konzultaci s právním oddělení, protože je potřeba dodržet 
lhůtu na vyhlášení vítěze VŘ nadlimitní zakázky, a lhůtu na případné odvolání, některého 
z uchazečů. Následně také uzavřít smlouvu s dodavatelem, neboť během února 2025 musí 
proběhnout předání outsourcingu a všeho co s tím souvisí mezi stávajícím dodavatelem a 
novým dodavatelem. 

 Pan radní Bureš přednesl shrnutí předešlých událostí, v němž připomněl, jaké okolnosti nás do 
tohoto časového presu dostali. V březnu (2024) bylo připraveno VŘ a šlo do projednání KINF a 
následně schváleno Radou MČP1. V květnu proběhlo vyhodnocení a schválení KINF a následně 
i Radou MČP1. Jeden uchazeč udělal chybu, další se odvolal, tím se vše prodlužovalo a na 
základě finálního stanoviska ve zprávě vypracované právním oddělení, bylo 30.7. zrušeno a 
zároveň z jednání Rady vzešlo pověření připravit nové VŘ 1:1, a to bylo vyhlášeno dne 8.října  
s termínem 8.11.2024, a následně se také vyhodnotilo. Proto apelovalo právní oddělení na 
projednání v Radě 3.12., neboť usnesení bude oficiálně zveřejněno 18.12. a smlouva musí být 
podepsána maximálně do 25. ledna 2025. 

Následně proběhla diskuze nad finálním stanoviskem komise a po jejím ukončení dal pan předseda 
komise T. Hamr hlasovat o následujícím usnesení. 

Usnesení KINF č.: 3/17/05.12.2024 
Komise pro informatiku souhlasí s výsledkem výběrového řízení „Podpora ICT ÚMČ Prahy 1“ a 
doporučuje realizaci. 
 
Hlasování:           
Pro: 9   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

 Zpracování EU projektu (IROP, NPO) 

Prezentující: Radní pro informatiku MČP1 – Richard Bureš 

Podklady a dokumenty: Důvodová zpráva - Zpracování EU projektu (IROP, NPO) 

Informace k projednávanému tématu: 

 Rada městské části svým usnesením č. číslo UR23_1107 ze dne 26. 09. 2023 vybrala dodavatele 
SVI AJAK services s.r.o., IČ: 27447014, se sídlem Palackého třída 283, 288 02 Nymburk na 
zpracování projektové žádosti – IROP - eGovernment a kybernetická bezpečnost – SC 1.1 (VRR), 
10. výzva“ (smlouva č. 2023_0878, uzavřená dne 16. 10. 2023).  

 Od listopadu 2023 začaly přípravné práce na straně zadavatele a dodavatele na podání žádosti 
do programu IROP. Na setkání informatiků městských částí se zástupci MHMP byla podána 
informace o připravovaném programu NPO pro Prahu, který měl být vyhlášen v nejbližší době. 
Předpokládaný termín vyhlášení byl původně duben, pak červen, následně září 2024. Výzva 
byla nakonec vyhlášena 15. 11. 2024 s termínem pro podání žádosti do 28. 2. 2025. 
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 Původní smlouva obsahovala pevné termíny vycházející z vyhlášených termínu programu IROP. 
Termíny byly ale po uzavření smlouvy opakovaně měněny a smlouva se tak dostala datumově 
mimo reálný rámec plnění. 

 Na setkání informatiků městských částí se zástupci MHMP dne 28. 11. 2024 bylo zástupci 
MHMP doporučováno podání žádosti v rámci programu NPO. 

 Nyní se situace konečně vyjasnila, a zároveň jsme se dostali do časové tísně, a bylo by tedy 
potřeba, aby dodavatel SVI AJAK services s.r.o. pokračoval v započaté práci, která byla z výše 
uvedených důvodu pozastavena.   

 Žádost o zpracování posouzení výhodnosti programů včetně podání žádosti do vybraného 
programu. 

 Z důvodu krátkého termínu pro podání žádosti do NPO není reálné stihnout výběrové řízení na 
nového dodavatele – předpokládaná doba VŘ minimálně 2 měsíce (průběh – záměr KINF a 
RMČ, vyhlášení VŘ - KINF a RMČ, realizace VŘ, vyhodnocení - KINF a RMČ, podepsání smlouvy) 

 Cena zakázky: 490 tis Kč bez DPH. 
 

Následně proběhla diskuze nad finálním stanoviskem komise a po jejím ukončení bylo naformulováno 
následující usnesení, o němž dal pan předseda komise T. Hamr hlasovat. 

Usnesení KINF č.: 4/17/05.12.2024 
Komise projednala tisk pro Radu MČP1 o uzavření smlouvy k žádosti na Zpracování EU projektu (IROP, 
NPO) a doporučuje schválení usnesení.  
 
Hlasování:           
Pro: 9   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

 

Přílohy zápisu: 

Prezentační listina č. 17/05.12.2024        

   

Zápis byl vytvořen: 07.01.2025 

Předán k ověření: 08.01.2025   

            

Ověřovatel zápisu: David Soukup    Předseda KINF: Tomáš Hamr  

 


